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Primaria Bucuresti deruleaza patru licitatii pentru achizitia a 330 de autobuze si 100

de tramvaie

Primaria Municipiului Bucuresti deruleaza simultan patru licitatii de achizitie pentru Societatea de

Transport Bucuresti (STB), care au în vedere cumpararea a 100 de tramvaie, 130 de autobuze hibride, 100

de autobuze electrice si a cel putin 100 de autobuze pe gaz, a declarat marti directorul general al STB,

Andrei Creci.

"Trec un pic în revista ceea ce se doreste sa se faca în anii urmatori: pentru prima oara, se deruleaza în mod

simultan nu mai putin de 4 licitatii, proceduri de achizitie la Primaria Municipiului Bucuresti, iar principalul

beneficiar va fi STB si implicit cetatenii Bucurestiului - este vorba de achizitia a 100 de tramvaie de 36 de metri,

ceea ce ar fi nemaipomenit pentru orasul acesta, de 130 de autobuze hibride, de 100 de autobuze electrice, si în

curând de cel putin 100 de autobuze pe GNC - gaz natural comprimat. Astea sunt niste proiecte care vor aduce, cu

siguranta, în urmatorii ani, un transport public decent în oras si cu aceasta ocazie speram noi ca si traficul sa fie un

pic eliberat de presiunea care exista acum", a afirmat Andrei Creci.

Reprezentantul STB a opinat ca pentru a-i descuraja pe bucuresteni sa foloseasca automobilul, Societatea de

Transport trebuie sa ofere conditii de calatorie optime, nu doar decente.

"Proiectele STB si ale actionarului sau, adica a Municipiului Bucuresti, în anii care urmeaza, sunt salutare, si

pentru prima oara vreau sa va anunt ca Primaria nu numai ca are încredere în administrarea transportului public în

Bucuresti, dar si investeste sumele necesare pentru a merge transportul public în Bucuresti, pentru ca ce îsi doreste

STB si Primaria este ca cetateanul sa fie descurajat în a merge cu autoturismul personal si încurajat în a lua

autobuzul, troleibuzul sau tramvaiul. Dar pentru asta trebuie sa i se ofere conditii nu numai decente, ci conditii

bune, conditii optime de transport", a apreciat Andrei Creci.

Acesta a sustinut ca mijloacele de transport în comun vor fi dotate cu wi-fi si USB, deoarece calatorii sunt din ce

în ce mai pretentiosi.

"Toate mijloacele de transport în comun vor trebui sa aiba aer conditionat, toate mijloacele de transport în comun

vor avea wi-fi, USB, pentru ca lumea se modernizeaza si se face din ce în ce mai pretentioasa, lucrurile sunt din ce

în ce mai subtile si nu mai este de ajuns în secolul nostru, în anul 2019, doar sa vina autobuzul la timp, ci si el

trebuie sa ofere conditiile cele mai bune pentru a merge cu el", a afirmat directorul STB.

El a amintit ca Societatea de Transport Bucuresti înregistreaza deficit de soferi si de vatmani si a invitat doritorii sa

participe la târgul de joburi care are loc miercuri la Gara de Nord, în cadrul expozitiei feroviare InfraTRANS 2019.

"Ramânem poate cel mai mare angajator la nivelul acestui oras si astept pe toata lumea sa ne viziteze standul la

târgul de joburi de mâine, pentru ca avem nevoie si de soferi, si de vatmani, si de personal muncitor", a încheiat

directorul STB.
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